
TLU-C

Precautions for use / 使用上の注意 / 使用注意事项

If the lens gets dirty, blow away dust with a commercially available blower and gently wipe the lens with a piece of cleaning paper 

(or clean gauze). Only when cleaning fingerprints and oil stains, slightly moisten a piece of cleaning paper with commercially 

available absolute alcohol and wipe the lens off with it.

The surface treatment for stray light prevention is applied to the lens frame of this product. Be sure not to wipe the lens frame 

when wiping the lens, otherwise the surface treatment film could be removed.

TLU-CをM36X0.5のねじ穴 a にねじ込みます。最後までねじ
込んだら、すり割り b (2カ所) に工具を挿し込んで時計回り
に回し、しっかりと固定します。

Main dimensions / 主要寸法 / 主要尺寸  (mm)

a
b

光学显微镜附件

Installation / 取り付け / 安装

Screw the TLU-C into the M36X0.5 screw hole a . After the TLU-C is 

screwed in to the end, insert tools into the slots b  (2 places) and 

rotate them clockwise to tighten the TLU-C  securely.

将TLU-C给M36X0.5的螺丝孔 a 拧进去。拧进到底后，将工具插入
到产品狭槽 b（两处），正转工具以牢固固定TLU-C。

レンズが汚れた場合には、ほこりを市販のブロアーなどで吹き飛ばし、クリーニングペーパー (または洗いざらしの清潔
なガーゼ) で軽く拭く程度にしてください。指紋や油脂類の汚れのみ、市販の無水アルコールをクリーニングペーパーに
わずかに含ませて拭き取ってください。
この製品のレンズ枠には、迷光防止のための表面処理が施されています。レンズ枠を拭くと表面処理がはがれますので、
レンズを拭くときにはレンズ枠を拭かないようにご注意ください。

如果在镜片上附着脏污时，请使用市售的气吹球等吹掉灰尘后，再用清洁纸（或洁净的纱布）轻轻擦拭镜片。
如果有指纹和油污时，请使用蘸上市售的无水酒精的清洁纸轻轻擦拭。
在本产品的镜片框上施加防止杂散光的表面处理。如果擦拭镜片框，表面处理将会剥落。擦拭镜片时切勿擦拭镜片框。
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